
Beste raadsleden, 

  

Ik spreek via deze mail namens wel 20 jongeren uit Aerdt die graag nu ( ca 8) en straks 
binnen 5 jaar een starterswoning willen in Aerdt. 

Nu zouden wij graag willen bouwen op Waaiakkers en zijn wij al weer bijna jaar(en) in 
overleg met de wethouder en een ontwikkelaar en de Dorpsraad. 

Wij hebben vergadering gehad met Hans Winters, ambtenaren, Dorpsraad plus T Bonte Paard 
en wij hebben laten zien dat we graag willen. De gesprekken waren positief maar komen niet 
verder. 

Tevens hebben wij aangegeven dat er per direct behoefte is en met een paar jaar de overige 
jeugd die er nu is ook zo ver is. Wij zien nu dat de 1e stellen niet gaan wonen in Aerdt maar 
wegtrekken buiten de gemeente, wat wij heel jammer vinden. Dit gebeurt omdat er geen 
starterswoningen zijn in Aerdt en binnen de gemeente waar wij(de jeugd) voor in aanmerking 
komen. Dit zorgt voor minder leefbaarheid in het dorp, wat ook weer negatief is voor het 
verenigingsleven, vergrijzing en diversiteit. Iets wat ons als jeugd zeer belangrijk lijkt in 
kleine kernen als Aerdt. 

Ook hebben wij contacten gehad met ontwikkelaar               die ook met de gemeente kijkt 
waar wij kunnen gaan wonen en die geeft positieve geluiden af maar wij horen nu ook niets 
van hem en van de gemeente helemaal niks. 

Het komt absoluut niet verder, de grond van de gemeente ligt in Waaiakkers, wij hebben 
100% de toezegging van de                dat als zij akkoord hebben op de bouwplannen hun 
stankcirkel er af gaat en hun bedrijf als compensatie voor de stikstof kan worden gebruikt. 

Graag zouden wij zien dat de Raad achter ons gaat staan, overal in de Liemers zien wij nu 
ontwikkelingen voor de jeugd en bij ons komt het niet verder terwijl de wethouder wel zegt 
dat hij voor ons nu de serieuze interesse ziet iets gaat regelen.  

Verneem graag hoe u dit als Raad ziet en er achter wil gaan staan en ook de wethouder 
beweegt nu stappen te zetten. 

Met vriendelijke groet, 

 

 

Namens de jongeren van Aerdt die een starterswoning willen. 

 
 
 
 
Naam en contactgegevens zijn op te vragen bij de griffie 


